
-
(D

.D Gemeente

oosen
(D

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De fracties van D66 Roosendaal en PvdA Roosendaal hebben op 5 maart in BN de Stem vernomen

dat Roosendaal 'Het langzaamste internet van Nederland heeft'. Onze fracties achten de

beschikbaarheid van goede internetverbindingen van essentieel belang voor de toekomst van onze

gemeente. Snel internet is van groot belang voor de concurrentiepositie van onze gemeente.

Ondernemers, thuiswerkers en studenten zijn afhankelijk van snel internet voor hun dagelijkse

werkzaamheden, zeker nu. Maar ook voor ontspanning en recreatie is snel internet steeds

belangrijker. Onze fracties zijn geschrokken van de achterstand die Roosendaal klaarblijkelijk heeft

ten opzichte van andere gemeenten.

Daarom hebben onze fracties de volgende vragen:

- Onderschrijft het college het grote belang van snelle internetverbindingen in onze moderne

samenleving, zoals geschetst in onze inleiding?

- Herkent het college het beeld dat in het door BN de Stem genoemde onderzoek geschetst

wordt? ls het internet in de gemeente Roosendaal inderdaad gemiddeld het traagste internet van

Nederland?

- Onderneemt het college reeds actie om de kabelmaatschappijen te bewegen tot de aanleg van

een betere internet infrastructuur in onze gemeente? En zo ja, hoe?

- Zo nee, is het college voornemens in overleg te treden met kabelmaatschappijen over een

voortvarende aanpak om de internetsituatie in onze gemeente te verbeteren?

Daarnaast willen de fracties D66 Roosendaal en PvdA Roosendaal graag horen van het college hoe

het staat met de ontwikkelingen van het glasvezelnet in de dorpen.

- Kan Roosendaal een voorbeeld nemen aan onze dorpen, zoals Wouw, bij het gemeente breed

aanleggen van glasvezel?

- Loopt nu in uitvoering zijnde de aanleg in de dorpen voorspoedig?

Bij voorbaat dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van D66,

Harm Emmen en Björn Rommens
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Onderschrijft het college het grote belang van snelle internefuerbindingen in onze moderne
samenleving, zoals geschetst in onze inleiding?

Ja.

Herkent het college het beeld dat in het door BN de Stem genoemde onderzoek geschefsf wordt? ls
het internet in de gemeente Roosendaal inderdaad gemiddeld het traagste internet van Nederland?

Het beeld dat wordt geschetst komt niet overeen met de uitkomsten van het onderzoek waarnaar
wordt verwezen. Navraag over het onderzoek van Providercheck.nl leert namelijk dat het onderzoek
gebaseerd is op 410 uitgevoerde speedtests in 2020, binnen de gehele gemeente Roosendaal.
Bewoners kunnen de test uitvoeren via de website providercheck.nl om de daadwerkelijke gehaalde

internetsnelheid te meten. Deze uitkomsten zijn gebruikt voor het onderzoek. Hierbij is geen rekening
gehouden met de abonnementsvorm van de gebruiker of de maximaal haalbare snelheid die een
provider kan leveren. De internetsnelheid kan (indien mogelijk) door bewoners verhoogd worden door
het abonnement aan te passen of door het wisselen naar een provider die een hogere snelheid kan
leveren. Overigens zijnin2O2O de dorpskernen en het buitengebied van Roosendaal al voorzien van
glasvezel. Het zegt dus niet zozeer iets over de infrastructuur in Roosendaal. lnternetsnelheid is

overigens geen verantwoordelijkheid van de gemeente maar van een provider.

Onderneemt het college reeds actie om de kabelmaatschappijen te bewegen tot de aanleg van een
betere internet infrastructuur in onze gemeente? En zo ja, hoe?

De internetsnelheid heeft deels te maken met de infrastructuur maar ook met het gekozen

abonnement bij een provider. Er zijn in onze gemeente ook providers actief met substantieel hogere
snelheden. We hebben overigens al eerder met netwerkeigenaren gesproken om te komen tot
glasvezel in Roosendaal.

Zo nee, is het college voornemens in overleg te treden met kabelmaatschappijen over een
voortvarende aanpak om de internetsituatie in onze gemeente te verbeteren?

Zie antwoord op vraag 3.

Daarnaast willen de fracties D66 Roosendaal en PvdA Roosendaal graag horen van het college hoe
het staat met de ontwikkelingen van het glasvezelnet in de dorpen. ln 2020 is de aanleg van
glasvezel in het buitengebied en de dorpskernen afgerond. Kan Roosendaal een voorbeeld nemen
aan onze dorpen, zoals Wouw, bij het gemeente breed aanleggen van glasvezel?

Zie antwoord op vraag 3.

Loopt nu in uitvoering zijnde de aanleg in de dorpen voorspoedig?

Deze is reeds afgerond in 2020.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b
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